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Ref.  Ontwerp omgevingsvisie Gemeente Heerde 

Geachte Gemeenteraad Heerde, 

Graag willen wij van de mogelijkheid gebruik maken om een zienswijze in te dienen 

betreffende het ontwerpvisie Gemeente Heerde "Heerde van de toekomst-samen werken 
aan onze leefomgeving". 

Gemeente Heerde heeft natuur en recreatie hoog in het vaandel staan en daarom 

begrijpen wij niet waarom zonneparken in de visie zijn opgenomen. 
De zonneparken zullen zeer zeker een afbreuk doen aan het open landschap en 
natuurschoon. 

Tevens is er nog steeds onvoldoende bekend over de schadelijke effecten van brand, 

straling en blikseminslag bij zonneparken. volgens ons is hier eerst meer onderzoeken 
voor nodig. 

Wij willen onze kinderen niet met de nadelige gevolgen van zonnepanelen laten zitten 

zoals onze ouders en grootouders ons met het asbest hebben laten zitten. 

In jullie visie wordt geregeld verwezen naar het "uitnodigingskader voor windenergie en 

zonne-energie". Deze kader is door jullie zelf  on-hold  gezet om eerst veel meer 

duidelijkheid te krijgen op een aantal cruciale vragen. Deze kader kan nog op meerdere 
punten worden aangepast en daarom vragen wij de verwijzing naar het 

uitnodigingskader voor windenergie en zonne-energie op het land uit de omgevingsvisie 

te halen. 

Het aanleggen van zonneparken zal de energietransitie zeker niet verder helpen. Er 
worden momenteel al complete woonwijken niet meer op het net aangesloten. Het is 

momenteel al zover dat particulieren, dus ook bewoners van de gemeente Heerde, 

worden opgezadeld met extra kosten omdat hun opgewekte stroom niet terug geleverd 
kan worden. Dit probleem wordt alleen maar groter bij aanleg van nog meer grote 
zonneparken. Hier worden burgers van Heerde gestraft door grote commerciële 
bedrijven die alleen maar een financieel belang hebben. Tevens heeft provinciaal en 

landelijk bestuur al duidelijk de signalen afgegeven dat er geen ruimte is voor 
zonneparken op landbouwgrond. Het opnemen voor ontwikkeling van zonnevelden in de 
omgevingsvisie is dan ook in strijd met provinciaal en landelijk beleid. Waarom wordt dit 



wel in jullie visie opgenomen? De voorkeur is zon op daken en zon op industrieterreinen. 
Zie hiervoor jullie zonneladder. Je moet energie opwekken waar het ook verbruikt gaat 
worden. Zoals iedereen weet zit het energienet helemaal vol en gaat nog jaren duren 
voordat dit opgelost is. Waarom nog meer zonnevelden aansluiten voordat dit probleem 
is opgelost? Zoals  aangeeft is dit voor 2031 niet opgelost. 

Hoe denkt de gemeenteraad over het sociale aspect? Voor omwonenden heeft een 
zonnepark een heel groot impact op hun woongenot. Wij wonen in Heerde om te kunnen 
genieten van onze weidse uitzichten en het genot voor de natuur. De zonnevelden geeft 
veel stress en zorgt voor veel onrust in onze prachtige buurt. Laten we met z'n  alien 
voorkomen dat de gemoedelijkheid van onze buurt niet verziekt wordt door komst van 
zonneparken. 

Wij zijn en er van overtuigt dat zonnevelden niet past in een lange termijnvisie van de 
gemeente en daarom verzoeken wij u dan ook om de passages over de zonnevelden te 
herzien en de verwijzingen naar het uitnodigingskader te schrappen. 

Met vriendelijke groet, 
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